
carrer de Sant Rafael i de la plaça 
del Carme, és segur que se 
seguirà fent el tomb cap a un 
millor i més agradable nucli per 
a viure-hi, no tan sols per a bé 
del comerç. No obstant, és cert 
que queden moltes coses per 
arreglar de forma immediata, 
com per exemple la il·luminació 
de la plaça Major, el propi carrer 
Major, el carrer del Carme, així 
com també tota la zona del carrer 
Bonaire, però, són calés i temps 
per anar-ho fent. Tal com dèiem, 
en el termini d’un any tindrem la 
nova Biblioteca al carrer Major, 
la nova plaça del Carme, el 
carrer Sant Rafael i probablement 
la il·luminació de la plaça Major 
ja acabat del tot, i l’inici de les 
altres actuacions que tenen en 
cartera. En resum, creiem que 
l’actuació és bona i la idea glo
bal excel·lent, però falta molt per 
fer i ja veurem els resultats. 
Esperem, com dèiem, que un 
cop tot sigui acabat, funcioni tan 
bé com a les zones ja arranjades.

Sobre el PINA podem dir que 
aquesta Associació forma part 
d’aquesta Organització i la feina 
portada era important, sobre tot 
per unificar criteris sobre 
diferents punts de vista sobre els temes que ocupen el «Pla», que són habitatge, urbanització, 
rehabilitació, promoció comercial i turística, promoció com a espai de lleure, seguretat 
ciutadana, millora medioambiental, suport informatiu i publicitari. Aquest organisme va ser 
constituït el 22 d’Abril de l’any 1993 i durant aquest temps, a part dels temes urbanístics, es 
van portar a terme campanyes engrescadores a la ciutat, com per exemple recolzar de 
forma incondicional a la penya AOAPIX amb el seu gegant i les activitats que portaren a 
terme, la campanya de regalar tiquets d’aparcament a les zones blaves i pàrquings privats, 
plànols informatius, punts estàtics d’informació, cabines telefòniques, exposicions de flors 
i plantes a l’Hospici (essent una d’el les la primera trobada de Bonsais més important de la 
província, gràcies a la iniciativa de l’Associació de Bonsais de la Garrotxa), fomentar temes 
caiguts una mica en el racó; com la Fira de l’Alimara, el Mercat d’Artesania... En fi, crear i 
ajudar a tota associació que tingui interès per fer activitats. Però, ja que sabem que sempre 
existeix un però, quan arran de les passades eleccions municipals, amb el canvi del Patronat 
per la Macroàrea, la creació de noves Regidories i altres innovacions, auguraven una bona 
entesa entre el poder polític i el ciutadà de peu, organitzat en associacions pel millor 
funcionament de la ciutat en general. I tot es va acabar, si ho enteneu bé, no es va convocar 
mai més cap PINA. L’última convocatòria va ser el 25 de gener d’aquest any. El motiu, 
misteri, ningú no es pronuncià, i veient aquest «mutis», nosaltres amb data 27 del corrent, 
interposem escrit a l’Alcaldia demanant que es convoqui el PINA, com a membres que som 
hi tenim el dret.
Però, ja veurem que passa...
Gràcies per demanar-nos l’opinió sobre aquests temes i per voler escoltar-no; creguin que 
és força difícil.
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